



## Svenska Stövarklubben

### Protokoll 231002 via Zoom

#### Styrelsemöte 10/2023

**Närvarande:** Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Göran Johansson, Markus Enstedt, Anna Green, Thomas Eriksson, Leif Lundholm och Thomas Larsson.

#### §126 **Mötet öppnas**

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

#### §127 **Val av justerare**

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas L

#### §128 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkänns.

#### §129 **Föregående protokoll**

Vi går igenom föregående protokoll 9/2023 och lägger det till handlingarna.

#### §130 **AU-beslut**

AU-beslut tagit angående ny jaktprovsdomare.

Vi hälsar Ingela Spjuth, Västernorrland välkommen till domarkåren.

#### §131 **Inkomna ärenden**

- a) **Pejleverantör**- Tidigare beslutad samarbetspartner backar i föreslaget avtal. Styrelsen beslutar därför att kontakta annan tillverkare för ev avtal.
- b) **Kennelfullmäktige**- Rolf och Markus lämnar rapport från KF.
- c) **Barktail**- erbjudande har inkommit för att ansluta klubben till Barktail. Styrelsen beslutar att tacka nej till erbjudandet.
- d) **Ansökan bidrag ur viltvårdsfonden 2024**-ingen ansökan är gjord i år, sista ansökningsdag var den 29 september.
- e) **Facebook**- Styrelsen beslutar att tidigare avstängd person åter får tillträde till Facebooksidan.
- f) **Hundmatsleverantör**- eventuellt avtal med hundmatsleverantör diskuteras. Anna får i uppdrag att hitta en leverantör som är rikstäckande.
- g) **Nya jaktprovsdomare**- styrelsen beslutar att auktorisera tre nya jaktprovsdomare.  
Vi hälsar följande välkomna till domarkåren:  
Axel Nordberg- Norrbotten  
Jimmy Sjöberg- Jämtland/Härjedalen  
Rolf Nilsson- Jämtland/Härjedalen

- h) **Hundsport** - Tidningen har jakthundstema nu i höst. Rolf ser över vilken information som ska presenteras om Sv stövarklubben.

**§132 Rapport från kassören-Henrik**

- Henrik presenterar redovisningen av bidraget från NV viltvårdsfond.

**§133 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E**

- Thomas informerar om att flytten av utställningar 2025 är klart. Trots påminnelse så har det varit dålig återkoppling från vissa lokalklubbar som tvingats byta dag.
- Övrigt så löper arbetet med exteriördomarkonferensen på.

**§134 Rapport från avelsansvarig- Göran**

- Valregistreringarna ser inte så bra ut i dagsläget. Registreringarna har minskat mest för Hamilton och Finskstövare.
- Inkorsningsprojekten för Schiller, Småland och Luzern fortlöper.
- Göran förbereder ett avtalsförslag för rasföreningarna. Förslaget delges styrelsen när det är klart.
- Rasföreningen för Schiller i Norge är nerlagd.

**§135 Rapport från regelansvarig- Thomas L**

- Distrikt 1 och 2 planerar 1-dagarsprov på räv.

**§136 Rapport från medlemsansvarig- Anna**

- Nya medlemslistor har kommit och skickas ut till klubbarna.

**§137 Rapport från IT-ansvarig**

- SKK har fortfarande inte läst in resultatet från den flyttade utställningen i juli. Thomas E kontaktar Utställningskommittén och kontrollerar vad som är fel.
- Leif skickar ut information till lokalklubbarna angående betallösningar i Stövardata.
- Leif har haft support i helgen då många KM-tävlingar har hållits.

**§138 Rapport från hemsidesansvarig- Markus**

- Arbetet med Youtube-kanalen löper på. Markus hoppas kunna få hjälp från admin för Facebook att hitta filmer.

**§139 Övriga frågor**

- **Bidrag till SM-tävlingarna-** Styrelsen beslutar att bidraget ändras till 5000 kr per deltagare.
- **Räv-SM-**Markus representerar vid tävlingen.

**§140            Nästa möte**

Nästa möte bestäms till den 7 november kl. 19.00

**§141            Mötet avslutas**

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson